
Quiz våren 2022 
 
1.                 På green adresserar en spelare bollen med sin putter förankrad direkt mot sin 

kropp. Men, under baksvingen, flyttar spelaren puttern från 
förankringspunkten och fortsätter sitt slag med klubban ej längre förankrad. 
Vad blir domslutet? 

A                       Spelaren får två slags plikt och bollen spelas som den ligger. 
B                  Det är ingen plikt. Regel 10.1b 
 Ett slag är en framåtriktad rörelse. 
C                  Spelaren får ett slags plikt och bollen spelas som den ligger. 
 
2. Hur lägger man en kratta i en bunker? 
A                   Spellinje i bunkern. 
B                         Utanför bunkern. 
C                         Kasta tillbaka den i bunkern. 
 
3. En spelare i slagspel som spelar från tee, gör en luftmiss. Han lyfter upp sin 

peg och boll något och slår ett nytt slag. Vad blir domslutet? 
A                   Det är ingen plikt. Regel 6.2b(6) 

(6) När en boll i spel ligger på tee. Om spelarens boll i spel är på tee efter 
ett slag (t ex en peggad boll efter ett slag som missade bollen) eller efter 
att ha tagit lättnad, får spelaren: lyfta eller rubba bollen utan plikt 
(se Regel 9.4b, Undantag 1) och spela den bollen eller en annan boll från 
var som helst på tee från en peg eller från marken enligt (2), men även 
spela bollen som den ligger.  

B                      Spelaren får två slags plikt. 
C                      Spelaren får ett slags plikt. 
 
4. Hur lagar man ett nedslagsmärke på green? 
A                        Med skoklacken. 
B                        Med en peg. 
C                   Med en greenlagare. 
 
5. På green markerar spelaren sin boll med en markeringsknapp. Spelaren tar 

inte bort sin markeringsknapp utan puttar med knappen kvar.  
Vad blir domslutet? 

A                  Spelaren får ett slags plikt. Regel 14.1.a 
 Om spelaren lyfter bollen utan  att markera läget, markerar läget  

på fel sätt eller slår ett slag med bollmarkeringen kvar på plats får 
spelaren ett slags plikt. 

B                         Spelaren får två slags plikt 
C                         Det blir ingen plikt. 
 
 
 



 
6. Var gör man sina fulla provswingar på tee? 
A                        Intill bollen. 
B                  Utanför tee. 
C                         Undviker provswing. 
 
7. I slagspel, signerar markören spelarens scorekort i rutan för spelarens signatur 

och spelaren signerar sedan i rutan för markörens signatur.  
Vad blir domslutet? 

A                         Spelaren är diskvalificerad. 
B                         Både spelaren och markören är diskvalificerade. 
C                        Det är ingen plikt. Intepretation 3.3b/2 

If the player and marker certify the hole scores in the location where the 
other was meant to certify, the player's scores have been certified as 
required under Rule 3.3b. The same would be true if initials were used to 
certify, rather than the full name. 

 


